研究題目

尊敬的參與者：

您被受邀參與一項研究，其研究目的是*****。（這項研究的重要意義）。澳門城市大學商學院倫理審查小組已經審核本項研究。
您需要填寫一份問卷，這份問卷會問到****。您有可能需要花**分鐘的時間認真填寫這份（線上/線下）問卷，您所完成的紙板問卷將被妥善存放在裝有鎖的櫃子，（電子問卷將被儲存至移動硬盤中，妥善保管）。參與這項調查不會讓您產生不可預見的風險 。本項目（或研究）所收集的資訊可能不會直接對您有益，但可能會對其他人有益處。
您參與本項研究的記錄可能會被澳門城市大學商學院倫理審查小組審閱。 您的個人記錄將在法律允許的範圍內被保護。儘管有關資料會被公開出版，但您的身份資訊不會被洩漏。
您受邀參與本研究屬於自願行為。您一旦完成本項調查意味著您同意參與本項研究。若發現某些問題的回答讓回想過往的經驗而感到不舒服，您有權不予回答。您可以拒絕參與。當您決定參與時，您可以隨時退出。拒絕參與或者隨時中止退出將不會給予您任何不利或收到處罰，也不會導致您損失任何利益。
如果您對本項目研究有疑惑、關注、或者投訴，您可隨時聯絡[姓名], at [電話號碼/郵箱], 或[姓名], at [電話號碼/郵箱]。

祝安。


落款
時間



Research Title

Date: DD-MM-YYYY

Dear Participants：

You have been invited to participate in a research study at *****(Importance of this study). The Ethics Review Panel of the Faculty of Business of the City University of Macau has reviewed this study.

You will complete a questionnaire which will be relevant to ****. It may take you approximately ** minutes to complete this (online) questionnaire and your completed cardboard questionnaire will be stored securely in a locked cabinet. Online questionnaires data will be downloaded and stored on a hard drive securely. Participation in this survey does not expose you to any unforeseen risks. The information collected in this project may not be of direct benefit to you, but may be of benefit to others.

Your participation in this research may be reviewed by the Ethics Review Panel of the Faculty of Business of City University of Macau. Your personal records will be protected to the extent permitted by law. Your identifying information will not be disclosed, although the information may be published.

Your invitation to participate in this study is voluntary. By completing this survey you are agreeing to participate in this study. You have the right not to answer certain questions if you find the answers to them uncomfortable when thinking about your past experiences. You may refuse to participate. When you decide to participate, you may withdraw at any time. Refusing to participate or discontinuing your withdrawal at any time will not disadvantage or penalise you or cause you to lose any benefits.

If you have questions, concerns, or complaints about this project, you may contact [name] at [phone number/email address], or [name] at [phone number/email address], at any time.


Regards,
Name

